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Protokoll fört vid föreningsstämma i Sänghs Bys samfällighetsförening den
l5 april 2010

Närvarande från styrelsen: Tobias Jansson, Fredrik Semerup och Ingegerd Thömqvrst

Närvarande medlemmar: Jan o Josefine Rikkonen, Irena Syldatk, Hans-Erik och Inger
Hansson, Frank Hojland-Andersen o Maria Knudsen, Thorsten
o Eva Ottosson, Siv o Bertil Engdahl, Mattias Rådmark, Essie
fimrup, Annika Karlsson, Helene Engvall Andersson, Klas o
Monika Nilsson, Stellan Thömqvist, Lars o Kristina Sjögren,
Johan Persson, Olof o Eva Hjertson, Malin Söderqvist, Linda
Semerup samt Bengt-Åke och Gunilla Bivered

Ej närvarande medlemmar: Andrzej Syldatk, Sofia Ekerlund, Krister Karlsten, Marie
Svensson, Leif Timrup, Tore Karlsson, Christer Andersson,
Camilla Wegbratt och Patrick Nilsson

Val av ordförande
Valdes Tobias Jansson till ordförande vid stämman.

Val av sekreterare för stämman
Valdes Ingegerd Thömqvist till sekreterare vid stämman.

Val av justeringsmän (2 st)
Valdes Klas Nilsson samt Gunilla Bivered till att justera
protokoll fört vid stämman.

Styrelsens och revisorernas berättelser
Presenterade styrelsen årsredovisning jämte revisionsberättelse
avseende räkenskapsåret 2009.

Ansvarsfrihet för styrelsen
Beviljades styrelsen ansvarsfi:ihet för räkenskapsåret 2009.

Framställningar från styrelsen eller motioner från
medlemmarna
Ett förslag från styrelsen avseende förändring av gatubelysning,
se bilaga, redovisades av Tobias. Stiimman antog förslaget.

I övrigt hade inga motioner eller framställningar inkommit.
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§7 Ersättning till styrelse och revisorer
Fastställdes ersättning uppgående till 2.000 kronor såsom
tidigare. Ersättningen kommer i {tirsta hand att användas till en
gemensam gärdsfest någon gång i slutet av sommaren.

Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt
debiteringslängd
Fredrik redovisade de ökade kostnadema avseende
vinterväghållningen som ftireningen drabbats av under den
gångna vintem. Avseende resultat 2009 kommer en
engångsdebitering att ske. Avseende 2010 kommer en öknin"
av {iireningsavgiften avseende 1 juli 31 december att
utdebiteras för täckande av ökande kostnader

Styrelsens fiirslag till utgifts- och inkomststat samt
debiteringslängd godkändes av stämman.

Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter
Ordftirande: Omvaldes Tobias Jansson (2 år)
Kassör: Valdes Eva Hjertson (2 år)
Suppleanter: Omvaldes Helene Engvall-Andersson samt Stellan
Thömqvist

Avtackades Fredrik Semerup för sitt arbete som kassör i
föreningen.

§ 10 Val av revisor och revisorssuppleant
Revisor: Omvaldes Leif Timrup (i sin frånvaro men Leif har
bekräftat i elterhand att han sräller upp)
Revisorsuppleant: Valdes Arurika Karlsson

§ 11 Fråga om val av valberedning
Omvaldes Jan Rikkonen och Johan Persson.

§12 Ovriga frågor
Uppstod en diskussion kring TTA:s arbete avseende våra
grönlor under vårlsommar/höst.
Antogs förslag att vi inför en gemensam städdag vår och höst.
Kallelse till derura skall gå ut i god tid.
Hans-Erik Hansson och Bengt-Åke Bivered kollar altemativ titl
TTA.

Inlormerades om att vi i görligaste mån bör parkera vära egna
bilar i våra carportar och hälla gästparkeringsplatsema fria.
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Påtalades vidare att vi bör tänka på att lätta på gasen när vi kör
inom området. Dvs Kör långsamt!!!

Den 27 apil är det garantibesiktning av vår gemensamma
utemiljö. Påpekades att bl a avrinningen till ett antal brunnar bör
tas upp. Övriga eventuella slinpunkter bör meddelas Fredrik
eller Tobias iman den 27 apil.

Frågan om en välkommenskylt vid infarten till vår by togs upp.
Stgelsen informerade, såsom tidigare, om att Skanska inte har
åtagit sig att betala någon skylt. De flesta närvarande önskade
dock en sådan skylt men frågan hänsköts för beslut till senare
tillftille.

Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålles
tillgängligt

Protokoll kommer att läggas upp på vår hemsida.
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